
AUTUMN /WINTER 2024-25



SUSTAINABLE PREMIUM KNITWEAR
MADE IN AUSTRIA SINCE 1973

„Wir sind Stricker aus Leidenschaft“ und jedes Teil unserer Herbst/Winter Kollektion 2024/25 untermauert diese Botschaft selbstbewusst. In 
unserer innovativen Microfactory in Vorarlberg wird seit jeher in neueste Stricktechnologien investiert – mit dem Resultat, dass immer mehr 

Details direkt an der Strickmaschine erledigt werden: ob Taschen, Krägen oder sogar die komplette Taillierung eines Stricksakkos, hier spielen 
wir die Karte Kompetenz aus. Im Jahr Eins nach unserem fünfzigjährigen Jubiläum stellen wir wichtige Weichen in Richtung Zukunft.

Aber auch bei Passformen schaut Phil Petter in die Zukunft. Entspannte Silhouetten und bewusst Oversized geschnittene Highlights weisen den 
Weg: mit unserer Contemporary Note unterstreichen wir die internationale Designsprache. Gekonnte Details aus Tailoring und Stricktechnik 

machen den Passform-Unterschied aus.

Wir haben die Kanten unserer Marke noch einmal geschliffen: Alleinstellungsmerkmale wie gekonnte Zweifarbigkeiten, raffinierte Strick- 
strukturen oder das versierte Zusammenspiel hochwertiger Garne bilden Ankerpunkte der neuen Herbst/Winter Kollektion 2024/25.

“We are passionate knitters,” and every piece in the autumn/winter 2024/25 collection confidently reinforces this message. Our innovative 
micro factory in Vorarlberg has always invested in the latest knitting technologies - with the result that more and more details are being 

completed directly on the knitting machine: whether pockets, collars or even the complete waist line of a knitted blazer, this is where we show 
our special know-how. In year one after our fiftieth anniversary we set the course of the company’s future orientation.

Even in terms of fit, Phil Petter is looking ahead. Relaxed silhouettes and deliberately oversized highlights are pointing the way: our 
contemporary touch underlines international design language. Skillful details of tailoring and knitting techniques result in the difference of fit.

Once again we have polished our brand’s statements: Unique selling prepositions such as skillful two-tone colours, sophisticated knit structures 
or the adept interplay of high-quality yarns form anchor points of the new autumn/winter 2024/25 collection.



THE COMEBACK OF WINTER COTTON

Das superleichte Effektgarn aus Bio-Baumwolle lädt dazu ein, 
direkt auf der Haut getragen zu werden. Als Ergänzung wird diese 
flauschige Qualität im Mix mit stabiler Merinowolle zu einer 
markant zweifarbigen Rippe verstrickt – eine moderne Weiter-
entwicklung der Phil Petter DNA.

The super light effect yarn made out of organic cotton invites 
to be worn directly on the skin. In combination with stable merino 
wool this fluffy quality leads into a striking two-tone rib - 
a modern evolution of Phil Petter´s DNA.



APRICOT CRUSH



10.000 MT OF MERINO WOOL - MASTERS OF MERINO

Der enorme Materialeinsatz in unseren Merinoteilen bewährt sich allemal: hohe Formstabilität und all die damit 
verbundenen Vorteile – seltenere Waschgänge, kein Pilling, kein Ausleiern – sorgen für Longevity. Das Oeko-Tex und 

Mulesing-frei zertifizierte Merinogarn ist seit vielen Jahren verlässlicher Bestandteil der Kollektion, wodurch Phil Petter 
auch hinsichtlich Tierwohl und Nachhaltigkeit Verantwortung zeigt. Für den ansprechenden Look und den optimalen 

Tragekomfort wird das extrafeine Garn teilweise drei- oder sogar vierfädig verarbeitet. Qualitätsmerkmale, die für den 
Laien fast unsichtbar, aber integraler Teil von Phil Petters Markenversprechen sind. 

Ob Zopf All-over, eine breite, maskuline Rippe oder als raffiniert, zweifarbiger Doppelperlfang – gestrickte Strukturen 
bringen unsere Kernqualität perfekt zum Ausdruck.

The enormous material usage in our Merino-styles pays off: high stability and all the accompanying advantages - less 
washing cycles, no pilling, no wearing out - ensure longevity. The Oeko-Tex and mulesing-free certified merino yarn has 

been a reliable element in the Phil Petter collection for a long time already, which is an important proof of 
sustainability and animal welfare, too. For the appealing look as well as for highest wearing comfort, the extrafine 

merino yarn is knitted in three or even four plies. These quality features, almost invisible to our end consumer, are an 
integral part of Phil Petter‘s brand promise.

Whether all-over cable, a wide, masculine rib or the sophisticated two-tone double royal stitch 
- knitted textures perfectly express the heart of our competence.



DARK EVERGREEN



NYLON HYBRID 2.0



WINTER LIGHTNESS

Ein echter Phil Petter Klassiker in neuer Form: die plattierten Styles unserer Doubleface-Serie, kombinieren innen weiche 
Baumwolle und außen Merino in einer superfeinen Qualität für den extra bequemen Tragekomfort. Das seitlich dezent 

eingstrickte P73 Labelling rundet den sportiv lässigen Look dieser indoortauglichen Styles ab.

A true Phil Petter classic in a new form: the plated styles of this double-face range combine soft cotton on the inside and 
merino in a superfine quality on the outside for the extra wearing comfort. P73, as a discreet labelling situated on the side 

is rounding off the casual look of this particularly indoor-suitable styles.



SOFT, SOFTER, CASHMERINO

Statt reinem Cashmere setzt Phil Petter diesen Winter auf eine Merino-Cashmere Mischung, ein Streichgarn aus europäischer Produktion, 
das sich an Weichheit und Leichtigkeit mit reinem Cashmere durchaus messen kann. Grund dafür die ultrafeine, hochwertige Merinowolle, 
die hier zum Einsatz kommt. Leicht und kaum spürbar - sogar Revers und Taschen kommen fertig gestrickt aus der Maschine, genäht wird 

nur das Notwendigste. Bei den in einem Stück gestrickten Seamless Styles entfallen selbst beim Hoodie alle Nähte.
Wahre Meisterstücke unserer Inhouse-Strick-Kompetenz.

Instead of pure cashmere, this season Phil Petter is presenting a merino-cashmere blend, a carded yarn from European production that 
easily competes with pure cashmere in terms of softness and lightness.The reason is the ultra-fine, high-quality merino wool in use. 

Lightweight and barely noticeable - even revers and pockets are knitted fully fashioned, only the inevitable has to be sewn. Even on the 
hoodie of the seamless knitted styles, there are no seams to sew. 

True masterpieces showing our in-house knitting expertise.





INDOOR-SUITABLE BOILED WOOL

Phil Petters Walk-Serie aus italienischer, mulesing-freier Merinoware zeigt sich als echtes Leichtgewicht. Die neuen Jacken sind relaxt oder 
sogar oversized geschnitten, ein modisches Statement, das auch den notwendigen Tragekomfort im Blick behält. Kompromisslos modern: 

die cleane Optik trifft auf wertige Details sowie eine markante offenkantige Verarbeitung.

Phil Petter‘s boiled wool range made of Italian, mulesing-free merino wool presents itself as true lightweight.
The new jackets have a relaxed, even oversized fit, a fashion statement keeping in mind also the necessary wearing comfort. 

Uncompromisingly modern: the minimalist, clean look meets high-quality details and the striking open-edged finish.



EXPLORING 
NEW WIDTHS



ALPACA MOULINÉ

Komfort und Stil vereinen sich in Phil Petters Alpaka-Merino-Mouliné Serie 
– eine faszinierende Verbindung von Texturen und Farben. Jedes Stück ist ein 
Zeugnis der harmonischen Fusion luxuriöser Fasern, deren weißer Kern zart von 
lebendigen Farben umhüllt wird.

Comfort and style come together in Phil Petter‘s alpaca merino mouliné styles - 
a fascinating fusion of textures and colours. Each piece is an evidence to the 
harmonious combination of luxurious fibers showing the white core yarn 
delicately wrapped in vibrant colours.





TRANSSEASONAL BONDED JERSEY

Ein Neoprenstoff, der aus einem Bonding von Woll-Seiden-Jersey und feinster Viskose ent-
steht, macht aus einer Jerseyjacke, einen outdoortauglichen Übergangslook. Mit zeitlosen 

Farbstellungen schafft Phil Petter hier markante Keypieces, die das Outerwear-Angebot der 
Brand erweitern. Keine Jacken für den tiefen Winter, sondern für alle Zeiten des Jahres, in denen 

wechselhaftes Wetter den Alltag bestimmt.

A neoprene fabric, created by bonding wool-silk jersey and the finest viscose, turning a jersey 
jacket into an outdoor transitional look. Phil Petter creates striking keypieces in timeless colour 

combinations expanding the brand‘s outerwear range. Styles not for the depths of winter, but for 
all times of the year when changeable weather determines everyday life.



ICED BRIGHTS



PHIL PETTER ALPIN CAPSULE

Im Jubiläumsjahr 2023 haben wir mit der Alpin Kapsel unseren Wurzeln Tribut gezollt. Weil die 
Marke einst mit Skipullovern gestartet ist, sind diese Retro-Optiken bei Phil Petter besonders 

authentisch. Viele unserer Muster und Formen speisen sich direkt aus dem eigenen Archiv. 

Die charakterstarke Kleinserie traf auf hervorragendes Feedback aus dem Handel und bleibt 
weiterhin ein fixer Bestandteil der Phil Petter Winterkollektion. 

Selbstbewusste und doch dezente Statements beherrschen die Alpin Kapsel 2024: 
P73 als dezent Ton-in-Ton eingestricktes Markenkennzeichen und Kontraststreifen am Ärmel 

sorgen für einen sportiven Touch. Ein besonderes Detail für Fans ist das rot-weiß-rote Detail auf 
der Innenseite des Kragens, aber auch außen sichtbare Farbakzente in Apricot oder Rot sorgen 
für Modernität. Was wie schwere Winterstrickteile aussieht, sind in Wirklichkeit superleichte, 

oversized gefittete Pullover für die besonderen Momente im Leben.

In our anniversary year 2023, Phil Petter has paid tribute to its roots with its Alpin capsule. 
Since our brand once started out with ski pullovers, these retro looks are particularly authentic 

at Phil Petter. Many patterns and shapes come directly from our own archive. 

The small series with its strong character has received excellent feedback from retailers and 
remains a fixed component of the Phil Petter winter collection.

Confident yet subtle statements dominate the Alpin capsule 2024: tone-on-tone knitted P73 
and contrasting stripes on the sleeves add a sporty touch. The special detail for fans is the 

red-white-red detail on the inside of the collar, also the colour accents in apricot or red visible 
on the outside add a modern touch. What looks like heavy winter styles are actually super light, 

oversized fitted pullovers for those special moments in life.
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der Innenseite des Kragens, aber auch außen sichtbare Farbakzente in Apricot oder Rot sorgen 
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Since our brand once started out with ski pullovers, these retro looks are particularly authentic 

at Phil Petter. Many patterns and shapes come directly from our own archive. 
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oversized fitted pullovers for those special moments in life.

TRANSSEASONAL BONDED JERSEY

Ein Neoprenstoff, der aus einem Bonding von Woll-Seiden-Jersey und feinster Viskose 
entsteht, macht aus einer Jerseyjacke, einen outdoortauglichen Übergangslook. Mit zeitlosen 
Farbstellungen schafft Phil Petter hier markante Keypieces, die das Outerwear-Angebot der 

Brand erweitern. Keine Jacken für den tiefen Winter, sondern für alle Zeiten des Jahres, in denen 
wechselhaftes Wetter den Alltag bestimmt.

A neoprene fabric, created by bonding wool-silk jersey and the finest viscose, turning a jersey 
jacket into an outdoor transitional look. Phil Petter creates striking keypieces in timeless color 
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all times of the year when changeable weather determines everyday life.
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Komfort und Stil vereinen sich in Phil Petters Alpaka-Merino-Mouliné 
Serie – eine faszinierende Verbindung von Texturen und Farben. Jedes Stück ist 
ein Zeugnis der harmonischen Fusion luxuriöser Fasern, deren weißer Kern zart 
von lebendigen Farben umhüllt wird.

Comfort and style come together in Phil Petter‘s alpaca merino mouliné 
styles - a fascinating fusion of textures and colors. Each piece is an evidence 
to the harmonious combination of luxurious fibers showing the white core yarn 
delicately enveloped in vibrant colors.

INDOOR-SUITABLE BOILED WOOL

Phil Petters Walk-Serie aus italienischer, mulesing-freier Merinoware zeigt sich als echtes Leichtgewicht. Die neuen Jacken sind relaxt oder 
sogar oversized geschnitten, ein modisches Statement, das auch den notwendigen Tragekomfort im Blick behält. Kompromisslos modern: 

Die cleane Optik trifft auf wertige Details sowie eine markante offenkantige Verarbeitung.

Phil Petter‘s boiled wool range made of Italian, mulesing-free merino wool presents itself as true lightweight.
The new jackets have a relaxed, even oversized fit, a fashion statement keeping in mind also the necessary wearing comfort. 

Uncompromisingly modern: the minimalist, clean look meets high-quality details and the striking open-edged finish.

SOFT, SOFTER, CASHMERINO

Statt reinem Cashmere setzt Phil Petter diesen Winter auf eine Merino-Cashmere Mischung, ein Streichgarn aus europäischer Produktion, 
das sich an Weichheit und Leichtigkeit mit reinem Cashmere durchaus messen kann. Grund dafür die ultrafeine, hochwertige Merinowolle, 
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nur das Notwendigste. Bei den in einem Stück gestrickten Seamless Styles entfallen selbst beim Hoodie alle Nähte.
Wahre Meisterstücke unserer Inhouse-Strick-Kompetenz.

Instead of pure cashmere, this season Phil Petter is presenting a merino-cashmere blend, a carded yarn from European production that 
easily competes with pure cashmere in terms of softness and lightness.The reason is the ultra-fine, high-quality merino wool in use. 

Lightweight and barely noticeable - even revers and pockets are knitted fully fashioned, only the inevitable has to be sewn. Even on the 
hoodie of the seamless knitted styles, there are no seams to sew. 

True masterpieces showing our in-house knitting expertise.

WINTER LIGHTNESS

Ein echter Phil Petter Klassiker in neuer Form: die plattierten Styles unserer Doubleface-Serie, kombinieren innen weiche 
Baumwolle und außen Merino in einer superfeinen Qualität für den extra bequemen Tragekomfort. Das seitlich dezent 

eingstrickte P73 Labelling rundet den sportiv lässigen Look dieser indoortauglichen Styles ab.
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merino in a superfine quality on the outside for the extra wearing comfort. P73, as a discreet labelling situated on the side 
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Der enorme Materialeinsatz in unseren Merinoteilen bewährt sich allemal: Hohe Formstabilität und all die damit 
verbundenen Vorteile – seltenere Waschgänge, kein Pilling, kein Ausleiern – sorgen für Longevity. Das Oeko-Tex und 

Mulesing-frei zertifizierte Merinogarn ist seit vielen Jahren verlässlicher Bestandteil der Kollektion, wodurch Phil Petter 
auch hinsichtlich Tierwohl und Nachhaltigkeit Verantwortung zeigt. Für den ansprechenden Look und den optimalen 

Tragekomfort wird das extrafeine Garn teilweise drei- oder sogar vierfädig verarbeitet. Qualitätsmerkmale, die für den 
Laien fast unsichtbar, aber integraler Teil von Phil Petters Markenversprechen sind. 

Ob Zopf All-over, eine breite, maskuline Rippe oder als raffiniert, zweifarbiger Doppelperlfang – gestrickte Strukturen 
bringen unsere Kernqualität perfekt zum Ausdruck.

The enormous material usage in our Merino-styles pays off: high stability and all the associated advantages - less 
washing cycles, no pilling, no wearing out - ensure longevity. The Oeko-Tex and mulesing-free certified merino yarn has 

been a reliable element in the Phil Petter collection for a long time already, which is an important proof of 
sustainability and animal welfare, too. For the appealing look as well as for highest wearing comfort, the extrafine 
merino yarn is knitted in three or even four plies. These quality features, almost invisible to our end consumer, are 

an integral part of Phil Petter‘s brand promise.

Whether all-over cable, a wide, masculine rib or the sophisticated two-tone double royal stitch 
- knitted textures perfectly express the heart of our competence.
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Das superleichte Effektgarn aus Bio-Baumwolle lädt dazu ein, 
direkt auf der Haut getragen zu werden. Als Ergänzung wird 
diese flauschige Qualität im Mix mit stabiler Merinowolle zu 
einer markant zweifarbigen Rippe verstrickt – eine moderne 
Weiter-entwicklung der Phil Petter DNA.

The super light effect yarn made out of organic cotton invites 
to be worn directly on the skin. In combination with stable merino 
wool this fluffy quality leads into a striking two-tone rib - 
a modern evolution of Phil Petter´s DNA.
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Art. 10 242 10
Wide rib crew neck
100% merino wool

Art. 90 242 97
Cashmerino rib beanie
80% merino wool
20% cashmere

Art. 24 242 20
Nylon hybrid hooded 
jacket fully lined
100% merino wool
Lining: 100% polyester

Art. 40 000 51
Merinostreth roll neck
85% merino wool
15% elasthan

Art. 10 242 18
Plated crew neck
70% merino wool
30% cotton

Art. 74 242 17
Plated V-hoodie
70% merino wool
30% cotton
Art. 10 000 81
Premium jersey t-shirt
long sleeves
93% viscose, 7% elasthan

Art. 23 242 29
Knitted blazer cashmerino
80% merino wool
20% cashmere
Art. 40 000 42
Merinosilk roll neck
70% merino wool
30% silk

Art. 74 242 33
Seamless cashmerino hoodie
80% merino wool
20% cashmere
Art. 10 000 81
Premium jersey t-shirt
long sleeves
93% viscose, 7% elasthan

Art. 23 242 27
Cashmerino knitted blazer
80% merino wool
20% cashmere
Art. 91 242 92
Cashmere scarf gradient
100% cashmere

Art. 21 242 15
Boiled wool bomber jacket
100% merino wool
Art. 90 242 97
Cashmerino rib beanie
80% merino wool
20% cashmere

Art. 20 242 09
Two-tone winter cotton-merino rib 
overshirt
64% wool 30% cotton 
5% nylon 1% elasthan
Art. 10 242 32
Seamless cashmerino crew neck
80% merino wool
20% cashmere

Art. 10 242 10
Wide rib crew neck
100% merino wool

Art. 71 242 24
All-over cable half-zip
100% merino wool
Art. 80 000 80
Premium jersey turtle neck 
long sleeves
93% viscose
7% elasthan

Art. 20 242 21
Nylon hybrid overshirt
100% merino wool
Front: 100% polyester
Back: 48% wool 
41% viscose 11% silk
Art. 40 242 06
Winter cotton roll neck
80% cotton 16% nylon
4% elasthan

Art. 10 242 05
Winter cotton crew neck
80% cotton 16% nylon
4% elasthan
Art. 21 242 08
Winter cotton-merino rib zipper jacket
64% wool 30% cotton 
5% nylon 1% elasthan
Art. 91 242 92
Cashmere scarf gradient
100% cashmere

Art. 21 242 04
Double royal stitch zipper jacket
100% merino wool
Art. 10 000 49
Merinostretch crew neck
85% merino wool, 15% elasthan
Art. 91 242 91
Cashmere scarf spray
100% cashmere

Art. 24 242 01
Alpaca mouliné hooded
zipper jacket
60% merino wool 
25% nylon
15% baby alpaca

Art. 80 242 00
Alpaca mouliné turtle neck
60% merino wool 
25% nylon
15% baby alpaca
Art. 90 242 93
Alpaca mouliné beanie
60% merino wool 
25% nylon
15% baby alpaca

Art. 21 242 11
Wide rib zipper jacket
100% merino wool

Art. 80 000 80
Premium jersey turtle neck
long sleeves
93% viscose 7% elasthan

Art. 20 242 35
Bonded jersey overshirt
48% wool 41% viscose 
11% silk
Art. 71 242 24
All-over cable half-zip
100% merino wool

Art. 25 242 34
Bonded jersey parka
48% wool 41% viscose 
11% silk
Art. 10 000 81
Premium jersey t-shirt
long sleeves
93% viscose 7% elasthan

Art. 10 242 36
P73 crew neck ALPIN
100% merino wool

Art. 10 242 38
Snow gradient 
crew neck ALPIN
80% merino wool
20% nylon

Art. 71 242 43
Norwegian style
half-zip ALPIN
80% merino wool
20% nylon
Art. 21 242 37
P73 zipper jacket ALPIN
100% merino wool

Art. 71 242 43
Norwegian style
half-zip ALPIN
80% merino wool
20% nylon
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Art. 71 242 14
Boiled wool half-zip
100% merino wool

Art. 10 242 16
Seamless purl-purl 
crew neck
100% merino wool

Art. 36 242 13
Boiled wool overshirt
100% merino wool

Art. 10 242 10
Wide rib crew neck
100% merino wool

CONTACT
Phil Petter Knitwear GmbH, Sala 17, A- 6850 Dornbirn

Phone: 0043 5572 23102, office@philpetter.com
www.philpetter.com

AGENCIES

AUSTRIA
Modeagentur Free Mountain, Andreas Schmied, Rupertgasse 4, A- 5020 Salzburg
Mobile: 0043 664 2230640, Phone: 0043 662 876108, office@freemountain.at

GERMANY - NORTH
Marcus Heck, Speditionsstr.17/4. Etage, D- 40221 Düsseldorf

Mobile: 0049 170 2339815, hmheck@t-online.de

GERMANY - SOUTH, BERLIN AND EAST GERMAN STATES
Modeagentur Ralf Spietzack, Haus Freudenberger, Karl-Weinmair-Str. 5, D- 80807 München 

Mobile: 0049 171 8369897, Phone Mannheim: 0049 621 494458, modeagentur@spietzack.de

SWITZERLAND
Premium Fashion Modeagentur, Ralph Lüthi, Industriestrasse 59, CH- 8152 Glattbrugg/Zürich

Mobile: 0041 79 2227688, Phone: 0041 44 8292329, ralph@premium-fashion.ch

BELGIUM - LUXEMBOURG
Lagast Fashion Agency, Laurence and Francis Lagast, Putkapelstraat 103, B- 9051 Sint Denijs-Westrem (Ghent)

Mobile Laurence: 0032 477 684549, Mobile Francis: 0032 475 535535, info@lagastfashion.com

NETHERLANDS
Romeyn Wholesale BV, Henk Romeyn, Burgemeester Stramanweg 101 (4th floor), NL- 1011 AA Amsterdam

Mobile: 0031 6 53176710, Phone: 0031 20 6266605, henk@romeynonline.nl

CANADA
ICO Sportswear Ltd., Robert Knuth and Donald Mah, 54 Newcastle Street, Toronto, Ontario, M8Y 1A3

Phone: 001 416 7030742, robert@icosportswear.com, donald@icosportswear.com

USA
ICO Sportswear Ltd., Robert Knuth and Donald Mah, House Showroom, 515 Greenwich Street, Suite 201, New York City, N.Y. 10013

Mobile Robert: 001 929b2537244, Mobile Donald: 001 929 8108239, 
robert@icosportswear.com, donald@icosportswear.com




